
Bilaga 

 

Pensionärsrådets balanslista – beslut om besök, frågor till förvaltningen mm 

 

Fråga Väcktes när Tas upp när 

Besök av närpolisen 9 dec 2013 Inte bestämt – 
förvaltningen 
återkommer 
med förslag 

Ny träff med Stefan Karlsson, Atrium Ljungberg, när det 
finns mer att berätta om ombyggnaden på nedre 
planet i Farsta Centrum. 

 

Varför har Atrium inte åtgärdat de brister som rådet 
tog upp vid mötet den 2 juni 2014, och tidigare? Stefan 
Karlsson återkommer när det finns besked att ge. 

2 juni 2014 

 

 

 
18 aug, 15 sept 2014 

Inte bestämt  

 

(Punkten kvar-
står efter besöket 
15 sept, då Stefan 
inte hade något 
nytt att berätta.) 

Träff med representanter för Familjebostäder och 
Stockholmshem för diskussion om bolagens möjlighet 
att tillhandahålla föreningslokaler 

18 aug 2014 Efter årsskiftet 

Rådet besöker Edö för att berätta om rådet och föra en 
dialog med boende och anhöriga. (Ett första besök 
genomfördes 14 okt 2014 men krockade med under-
hållning för de boende.) 

Rådet har även kontakt med förvaltningens 
anhörigkonsulent. 

12 maj, 2 juni, 18 aug, 
15 sept, 10 nov 2014 

Tid för nytt 
besök bestäms i 
jan 2015 

Möjligt för pensionärer att äta vid skolbespisningar?  

Rådet undersöker intresse i sina föreningar, skriver 
sedan till respektive rektor 

12 maj, 2 juni 2014 Hösten 2014 

Boulehall – frågan drivs vidare 5 mars 2012 Inte bestämt 

 

 

Listan senast uppdaterad den 10 november 2014 


